
Fra: Tonje Lundin (Tonje.Lundin@hfk.no)
Sendt: 06.11.2017 09:41:01
Til: Kristoffer Gilhus
Kopi: 

Emne: SV: Veggdyr
Vedlegg: 

Hei

Jeg har vært i kontakt med Cytox vedrørende disse dyrene. Han fikk se videoen og mente det var Skjeggkre. Han fortalte at pr i dag
var det ikke noe gode midler man kunne bruke i bekjempelsen av disse. Det var veldig vanskelig og bli kvitt dem. Man kunne sette ut
Linfeller. Han sa videre også at huseier burde ta dette felles på bygget da det mest sannsynlig ikke bare er oss som har det.
Jeg har informert huseier om dette og han skal ringe til Helge på Cytox for å høre videre hva vi skal gjøre i bekjempelsen av disse.
Det er ikke et skadedyr, så det ødelegger ingenting, men det er ubehagelig og ha dem her.

Mvh Tonje

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Kristoffer Gilhus
Sendt: 30. oktober 2017 14:18
Til: Ole Andrè Furnes <Ole.Andre.Furnes@hfk.no>
Kopi: Guro Klyve <Guro.Klyve@hfk.no>; Tonje Lundin <Tonje.Lundin@hfk.no>; Bente Holmgren <Bente.Holmgren@hfk.no>; Vidar
Jetmundsen <Vidar.Jetmundsen@hfk.no>
Emne: VS: Veggdyr

Hei,
Se e-post nedenfor og film.
Jeg tror kanskje dette er sølvkre?

Snakket med Tonje på klinikken nå, og forstod at det hadde vært en lekkasje på et kontor i klinikken som nå var utbedret.
Når skjedde skaden, og når ble den reparert? Noen som vet om det var forsikringssak?

Dersom skaden er skikkelig utbedret slik at det ikke lenger er fukt i vegg eller gulv, skulle det vel ikke vært sølvkre der heller?
Med mindre de kommer fra andre deler av bygget?

Vennlig hilsen

Kristoffer Gilhus
Spesialrådgjevar
Eigedomsavdelinga

Tlf: 55 23 90 67
www.hordaland.no

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Tonje Lundin
Sendt: 30. oktober 2017 13:34
Til: Bente Holmgren <Bente.Holmgren@hfk.no>; Guro Klyve <Guro.Klyve@hfk.no>; Kristoffer Gilhus <Kristoffer.Gilhus@hfk.no>
Emne: Veggdyr

Hei

Vi har fått noen veggdyr på klinikken etter lekkasjen vi hadde på ett av kontorene (se video i vedlegg). I følge de ansatte har de
observert disse dyrene i en 2 års periode.
Jeg tok kontakt med huseier for å høre om hvem som har ansvaret for å fjerne disse dyrene. Han gav meg ett telefonnummer som jeg
kunne ringe.
Han fortalte videre at disse veggdyrene finnes i hele bygget. Restauranten under oss har også dem. De har selv ordnet med noen
feller og de har fått noe spray som de kan bruke.



Det jeg lurer på er om vi skal påta oss kostnaden med dette. Huseier sa at han ikke ville betale noe da det kom av lekkasjen vår.

Mvh
Tonje Lundin

Klinikkleder ved Nesttun tannklinikk


